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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2010. június 09-én 14.00 órai kezdettel 

megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

   Révay István alpolgármester 

Bán János, 

Elekes Péter,  

Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 

Tóth Csabáné, 

   Virág Imréné képviselő. 

 

Késik:   Ujváry Ferenc, 

Vass András képviselő. 

 

Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 

 

   

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, 8 képviselő jelen van. Vass András és Ujváry Ferenc képviselő Urak 

jelezték hogy késnek egy kicsit,  de jönni fognak. 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma Lászlóné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő 

Urat javasolta.  

 

Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 

napirendet. 

 

Napirend:  
 

1. Tájékoztató a házi szociális gondozás, a családsegítő és a gyermekjóléti  

tevékenységről 

 Előadó: VESZK Családsegítő Központ 

 

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: polgármester 

 

3. Indítványok, javaslatok 

 

1./ napirendi pont: Tájékoztató a házi szociális gondozás, a családsegítő és a gyermekjóléti  

tevékenységről 

 

Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag kiment. Jelezték a kollégák, hogy nem 

tudnak itt lenni az ülésen. Amennyiben kérdés fogalmazódik meg, úgy azt kérték, juttassuk el, 

fognak rá válaszolni. A beszámolót, beszámolókat elfogadásra javaslom. 

 

Kozma Lászlóné: Én is elfogadásra javaslom a beszámolót. Köszönetünket fejezzük ki a két 

házi gondozónak, figyelembe véve a lakosság részéről is jelentkező nagyon pozitív 

megítélést. Nagyon pozitív dolgokat hallunk a munkájukról, elismerésünket fejezzük ki. Ezt a 
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munkát csak szívvel és lélekkel lehet végezni, ez a legkevesebb részünkről, hogy 

megköszönjük az elvégzett munkájukat. 

 

Bán János: A beszámolók nagyon tartalmasak, elfogadásra javaslom őket. Egy kérés lenne a 

családsegítő felé, az, hogy a védelembe vett gyerekekről szeretnénk jelzést írásban, hogy az 

iskolának is tudomása legyen ezekről. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Tolmácsolni fogjuk a kérést, ti jeleztek felé, ő jelezzen vissza nektek. 

 

Bán János: Így legalább tudni fogom, hogy mi van a gyerekkel. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

50/2010. (VI.09.) számú Határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató a házi szociális gondozás, a családsegítő és a gyermekjóléti 

tevékenységről 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a házi szociális gondozás, a 

családsegítő és a gyermekjóléti tevékenységről szóló beszámolót elfogadta. 

 

Köszönettét fejezi ki az alapellátásban dolgozóknak munkájukért. Kérése, hogy amennyiben 

gyermekvédelmi alapellátás keretében védelembe vétel történik, azt írásban legyenek szívesek 

jelezni az intézmények felé.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Tóthné Mustos Beatrix 

 

2.napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Hajdu Gábor: A beszámoló anyagban megküldésre került, van-e kérdése valakinek. 

 

Naszádi Ferenc: Én egy észrevételt szeretnék tenni, meglepődve tapasztaltam, hogy a 

47/2010. iskolaudvar kerítés ügye már rendeződött. Erről nem született határozat akkor, arról 

volt szó, hogy felmérésre kerül a költség és azután születik döntés az ügyben. Látom, hogy 

végre van hajtva, szeretném tudni, hogy mi lett ennek a költsége. 

 

Hajdu Gábor: A régi iskolától kibontott RDH háló a műhely udvarán megtekinthető. Az nem 

volt alkalmas erre a célra, balesetveszélyes, alacsony, stb, azért nem abból lett megcsinálva. 

Száz egynéhány ezer forintba került a drót, pontos összeget most nem tudok mondani. A 

közmunkások végezték el a munkát, így elkészült. Most már az iskolás gyermekeket 

biztonságban tudhatjuk az udvaron. Azóta már olyan is jelentkezett, hogy nála miért nem 

csináltuk meg, akinek a kertje végét ez nem is érinti, ahhoz semmi közünk nincsen. Az iskolai 

udvar rész volt fontos a biztonság szempontjából. 

 

Virág Imréné: A végrehajtás ügyében hol tartunk, érkeznek-e befizetések? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Elcsendesedett ez a dolog. Már megértették a lakosok. Tájékoztatjuk 

őket a részletfizetési lehetőségről, több esetben a végrehajtóhoz is elmentek. A visszajelzések 
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a végrehajtótól jönnek folyamatosan. Volt már részéről gépjármű lefoglalás is. Jönnek a 

pénzek is befelé. Lecsendesedett a dolog. Én kiadtam egy jegyzői utasítást arról, hogy I. 

féléves adótartozás nem kerül átadásra, csak éveset adunk át végrehajtásra a szükséges 

tájékoztatás után. A testületi üléseken is így volt szó erről. 

 

Naszádi Ferenc: A feljelentés ügyben mi a helyzet. 

 

Hajdu Gábor: Egy másik napirendi ponttal kapcsolatosan lesz róla szó. 

 

Bán János: A közösségi busz szabályzat módosítására gondoltam én. A gyakorlatban 

problémát okoz az intézményeknél az, hogy 3-3 alkalommal ingyenesen lehet igénybe venni a 

buszt. A tagintézményeknél megoldható belőle az osztálykirándulás, nálunk viszont 14 

osztály van. Mivel 4 millió forintban kerül nekünk a fenntartás, így ne kerüljön igénybe 

vételre ez, ne növeljük még jobban a mínuszt. 

 

Hajdu Gábor: Nem kell ezért módosítani a szabályzatot. Én arra vigyázok. 

 

Bán János: Én is ezt mondtam, hogy ne vegyük igénybe ingyen, mindenki fizesse ki a díját, 

nem egy nagy összeg, még így is megéri. Így lenne igazságos. A 125,-Ft/km díjat mindenki ki 

tudja fizetni, kedvező ár. 

 

Hajdu Gábor: Ezt mi tudjuk így kezelni. Egyébként sem az osztálykirándulásra lett ez a 

döntés meghozva, hanem ha esetenként a pedagógusok, dolgozók színházba kívánnak menni, 

vagy valahová elmenni. Ez erről szólt. 

 

Révay István: Két dolgot szerettem volna, de az egyik az volt, amire Valika néni is 

rákérdezett. A másik a téli-tavaszi közmunka programmal kapcsolatos. Lesz-e lehetőség erre a 

továbbiakban? 

 

Hajdu Gábor: Olyan hírek vannak, hogy ezt az egészet át akarják szervezni. Ha lehetőség van 

rá, akkor mindenképpen szeretnénk folyamatosan benne lenni. Ennek a keretében volt 

lehetőség olyanokat is foglalkoztatni, akiket másban nem tudtunk behívni. Ez is nagyon 

fontos. Ha van lehetőség, akkor benne leszünk. 

 

Révay István: Az iskolai TIOP pályázattal kapcsolatosan mi a helyzet? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Sínen van a dolog. A hiánypótlási felhívásban foglaltaknak eleget 

tettünk. Tegnap volt a pályázat írójával egy közbeszerzési feltételről szóló tárgyalás. Van, aki 

közbeszerzési összeghatár alá, van, aki felé esik. A miénknél kell közbeszerzési eljárás. A 

pályázat nyert, volt I. forduló. A közbeszerzési eljárást el kell indítani, de ami pénz ott van rá, 

az kevés. Két lehetőség van. Az egyik, hogy az önkormányzat felvállalja saját magának, és 

finanszírozza a közbeszerzést saját forrásból, a másik lehetőség egy gesztori megállapodás, 

három pályázó esetében. Ez egy hirtelen jött dolog, az a vélemény, hogy gesztori 

megállapodás keretében, együtt indul a közbeszerzési eljárás, így csökken az összeg. 

Szentistván, Hejőkeresztúr és Bánréve alakítunk egy gesztorságot. Szent István lesz a gesztor. 

A közbeszerzési eljárást egy cég bonyolítja. 

 

Megérkezett Vass András képviselő Úr az ülésre. 
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Tóthné Mustos Beatrix: Mindenkiét külön fogják elbírálni. A pályázók rész ajánlatot 

tehetnek. A képviselő-testület elé fog jönni, a testület dönt, és a döntésnek megfelelően ő 

fogja szállítani az eszközöket. Figyelni kell, hogy ne lépjük túl a keretet. Menni fog a dolog, 

le fog bonyolódni. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

51/2010. (VI.09.) számú Határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Hajdu Gábor polgármester 

 

3.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 

 

a./ Ár- és belvíz elleni védekezés önerejének biztosítása 

 

Hajdu Gábor: A nagyszerű időjárás gondokat okozott a településen. Védekezést kellett 

szervezni, több alkalommal, folyamatosan. Ezzel kapcsolatosan költségek merültek fel, 

homok, zsák, ellátás, üzemanyag, stb. A megvásárlásra került szivattyú ennek a költségnek 

nem része. A szivattyút nem lehet bevenni a védekezési költségekbe. Belvízre 70%-ot 

térítenek a felmerült költségekből. Az ellenőrzések folyamatosan a szakhatóságoktól. 

Végignéznek mindent, ma is voltak, elfogadták a benyújtott dokumentumokat. Ma egy 

saccolásos számlát kellett összeállítani, hogy minek mennyi lesz a költsége körülbelül. 

Homok több helyről került megrendelésre a kritikus napokon, mintegy 100m3, és nyolcezer 

homokzsákot az ÉKÖVIZIG ki fog számlázni az önkormányzatnak. A saccolás alapján 

mintegy 3 millió forint körüli összegről van szó, ami ráfordításra került a védekezésre. Ehhez 

1 millió forint önerőt nekünk kell biztosítanunk. A pontos összeg a tényleges számlák 

tükrében fog jelentkezni. Kérdés, hogy meddig húzódik el a dolog. Több és nagyobb a baj, 

mint ahogy sokan gondolták. A szivattyút nem lehet belevenni, de szükséges volt beszerezni. 

Ma még egy kölcsön szivattyút is kaptunk. Több 100 méterre kell elnyomni a vizet, hogy ne 

jöjjön vissza, mindenki láthatta aki arra járt, hogy végig cső van letéve a vasút mellett a 

járdán. A sajópüspöki TSZ segített, ők adtak csövet is. A Szabadság utcáról már sikerült a 

vizet kiszivattyúzni, most következik az Alkotmány utca. Minden megteszünk, hogy 

segítsünk. Ez a 3 millió forint tehát egy saccolt költség, de ehhez az önerőről kell egy 

nyilatkozat. Javaslom, hogy nyilatkozza ki a testület, hogy az 1 millió forint önerőt a testület 

hitelkeretből biztosítsa. Reméljük, hogy ebben a hónapban befejeződik ez a helyzet. 1100 liter 

HIPO-t megvettünk, ebből 100 litert nem kellett kifizetni, adományba kaptuk. Betárolásra 

került a műhelybe. Az ÁNTSZ nem fertőtlenít, kértük, de nem tudnak adni. A HIPO-t 

elsősorban oda adjuk, ahol a vízbe szennyvíz is belekerült. Nagyobb volt a baj, mint 

gondoltuk volna. Bánrévét elvitte volna a víz. 800 fő kitelepítésére már meg is volt a terv, 

meg volt szervezve, ha a gát átszakadt volna, és nagyon közel álltunk hozzá. Ha vonattal nem 

tudtuk volna kivinni a zsákokat, nagyon nagy baj lett volna. Sajnos nem volt eszköz a 

védekezéshez. Hála istennek meg lett fogva. A héti oldalon ugyanígy volt, több tízezer zsák, 

ami az ÉKÖVIZIGÉ, abban a védekezésben is benne voltunk maximálisan. Vannak nagyon 
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rendes emberek. Az Acéltrans vezetőjének megköszöntem a segítséget, nem kell fizetni, ő 

segítségként adta a gépet. Külön is meg kell köszönni. Nem lehet tudni, hogy a meggyengült 

gáttal kezdenek-e valamit. Kovács Pisti is nagyon sokat segített a traktorral, a sajópüspöki 

TSZ is segített, hordták a lakosok által megtöltött zsákokat. Mindenki bánrévei volt. Az sem 

segített, hogy szakadt az eső. A megerősítéshez 2 csónakot is hoztak reggel, ami sajnos rossz 

volt. Sokan jöttek segíteni önkéntesek, így meg tudtuk fogni. Nagyon nagy szerepe volt 

Lenkey László kollégának, Szimel Gábornak, Kovács Zoltánnak, Majoros Ferencnek, akik 

segédgátőrként vettek részt a munkálatokban. Nagyon komoly, nehéz helyzet volt.  

 

Tóth Csabáné: Ezúton szeretnék köszönetet kifejezni mindenkinek, köztisztviselőknek, 

közalkalmazottaknak és minden bánrévei lakosnak és mindenkinek aki kijött, és lapátolt, 

zsákolt a faluért, saját magáért. Nagyon jó volt látni, hogy sokan összegyűltek. Sokan 

mondták, hogy máshol nem volt ilyen összefogás, máshol nem láttak ilyet. Köszönet 

mindenkinek.  

 

Hajdu Gábor: Egy korrekt védekezés volt, nagyon sajnáltam volna, ha ennyi, ilyen védekezés 

ellenére átjött volna a víz. Volt egy német fiatalember aki jött, és kinn dolgozott egész nap, 

voltak kazincbarcikai fiatalok, voltak nagyon jó és nem túl jó tapasztalatok is sajnos. A 

belvízi védekezés jelenleg is folyik, a Szabadság utcán nagy bajok vannak. Nagyon rossz volt 

látni, amint hajnali 4 órakor Klobusovszki Józsi bácsi gázolt ki a TOI-TOI WC-hez a mellig 

érő vízben. Nem vagdalkozott, nem veszekedett, türelmesen jött ki, azt mondta, ez van, nem 

lehet mit tenni. Ma a Sajó már bement a medrébe, az idő is kedvező. Most már lehet kezdeni a 

pincékből kiszivattyúzni a belvizet. A zsilip el van romolva, ami nekünk szerencsés volt 

ebben az esetben. Ott nyit, ahol nagyobb a víz, de már elindult a víz lefelé, ömlik a Sajóba. A 

belvíz még mindig nagyon nagy. 

 

Révay István: Ez az összeg akkor lehet több is és kevesebb is. 

 

Naszádi Ferenc: A belvízzel nem tudnánk valamit csinálni? 

 

Hajdu Gábor: Nagyon szeretnénk már hosszú évek óta, ha lenne kiírva Uniós pályázat. Egy 

belvízrendszer kiépítésnél milliárdos tételekre kell gondolni. Ha 20% önerőt kell hozzá tenni, 

az is 200 millió forint. Sajnos ilyen összegekbe kell gondolkodni.    

 

Virág Imréné: Nagyon sokat emlegette Dani jegyző is, hogy ezt mindenképpen terveztetni 

kell. Ami nem volt 120 évig Magyarországon, az sajnos most volt.  

 

Hajdu Gábor: Én nem akarok senki bántani, de a földtulajdonosok az átereszeket és árkokat 

szépen lassan, eltüntették, beszántatták. A víz megtalálja, hogy hol van az, ahol át tud jönni. 

 

Bán János: Nálunk is volt gond fönn, Ujváry Feriéknél betört a víz, ott van az áteresz, az 

udvaron ömlött át, ott kellett segíteni. 

 

Elekes Péter: Végigmosta az egész sort. 

 

Bán János: Ott is volt vízelvezető árok, azt meg kellene csinálni. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Hová tűntek a vízelvezető árkok? 

 

Virág Imréné: A TSZ összeszántotta még 1960-ban. 
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Hajdu Gábor: A földtulajdonosoknak kellene erről gondoskodni. A bajt saját maguknak 

csinálják az emberek.  

 

Elekes Péter: Oda árok kell a kertek végébe lefelé. 

 

Hajdu Gábor: Egy árok megcsinálása 10 milliós tétel, aki árkot akar, ásson magának. Volt 

mindenhol vízelvezető, de valakik tönkretették. Ez mindenütt így van. Meg kell védeni a falut 

a belvíz ellen  Komoly munkát kell végezni mindenkinek, hogy enyhítsünk ezen a helyzeten. 

Az önkormányzati törvény azt mondja, hogy a tulajdonosnak kell gondoskodnia a külterületi 

vízelvezetésről. A földtulajdonosi közösségbe már többször próbálták, hogy ez rendeződni 

tudjon, de soha nem jött össze a dolog. Borzalmas dolog, ahol gátszakadások voltak, amit 

láthattunk. Ezt ne akarjuk Bánrévén. 

 

Naszádi Ferenc: A homokzsákokkal mi lesz? 

 

Hajdu Gábor: Ahol szennyvíz érte, az veszélyes hulladék. Ahol nem érte szennyvíz, az 

betárolásra kerül. 

 

Révay István: Még nem lehet megbontani sehol. 

 

Hajdu Gábor: 402 cm-en tetőzött, 416 cm volt a legtöbb. Négy sor zsák lett a gát tetején 

végigrakva. Jött egy bizottság, be van mérve. Ha jön még egy ilyen eső, akkor már nem kell 

védekezni, akkor utazunk. Úgy mozgott a gát a vashídnál, hogy az sem hitte, hogy nem 

szakad át, aki védte. Kicsit szétszórt volt ez az egész. 

Voltak kinn rendőrök, katonák, büntetés-végrehajtók, Putnokról is volt egy önkéntes csapat, 

messzebbről is jöttek.  

Az óvoda pályázat befejeződik, az átadás a falunapon lesz. Az ünnepségen meg kell köszönni 

a segítséget mindenkinek.  

 

Ujváry Ferenc megérkezett az ülésre.  

 

A Képviselő-testület mindenkinek köszöni a munkát és elismerését fejezi ki.  

 

A belvízi védekezés is nagyon fontos és kemény munka. Ellenőrizni folyamatosan jönnek, és 

5 naponként jelentést kell küldeni.  

 

Tóthné Mustos Beatrix: A védekezésben a Polgármester Úr szerepe nagyon nagy volt. 

Nagyon kézben tartotta a dolgokat. Lenkey László kolléga is nagyon nagy szerepet vállalt. 

Katasztrófa lehetett volna. Azt hiszem, ha köszönetről beszélünk, akkor ezt feltétlenül meg 

kell említeni. A belvíz nem annyira veszélyes, mint az árvíz, de nagyon kellemetlen.  

 

Hajdu Gábor: Borsod megye határa le volt zárva. A TOI-TOI WC-k megrendelésre kerültek, 

Szendrőládra vitték volna Budapestről a WC-ket, és hazaküldték őket a megyehatárról. Ide is 

úgy tudott eljönni, hogy én felhívtam a közutasok főnökét és mondtam, hogy arra szükség 

van, ő telefonált, beült a sofőr mellé valaki, és kitették az autóra, hogy árvízvédelem, így 

engedték át őket.  

Javaslom a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy hozza meg határozatát az önerő 

biztosításáról. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

52/2010.(VI.09.) sz. határozat 

 

Tárgy:   Ár- és belvíz elleni védekezés önerejének biztosítása 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-Testülete  a településen a 2010. május 16. – 

május 28-ig tartó ár- és belvíz elleni védekezés költségeit saját erőből nem tudja biztosítani. A 

285.995,-Ft-os védekezési kiadáshoz 85.798,-Ft önerőt biztosít, melyet az önkormányzat 

rendelkezésére álló  folyószámla hitel keretből finanszíroz. 

 

A 8/2010. (I.28.) Kormányrendelet alapján a védekezés költségeinek megtérítéséhez Vis 

Maior támogatási igényt nyújt be. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgámester 

 

52-1/2010. (VI.09.) sz. határozat 

 

Tárgy: Ár- és belvíz elleni védekezés önerejének biztosítása 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-Testülete  a településen a 2010. június 01-től 

a tervek szerint június 30-ig tartó ár- és belvíz elleni védekezés költségeit saját erőből nem 

tudja biztosítani. Az 500.000,-Ft-os védekezési kiadáshoz 150.000,-Ft önerőt biztosít, melyet 

az önkormányzat rendelkezésére álló  folyószámla hitel keretből finanszíroz. 

 

A 8/2010. (I.28.) Kormányrendelet alapján a védekezés költségeinek megtérítéséhez Vis 

Maior támogatási igényt nyújt be. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgámester 

 

 

b./ Folyószámla hitel emelése 

 

Hajdu Gábor: A hitelkeret le van terhelve. Az ÁFA-k ki vannak fizetve, most ki kell fizetni 

5,6 millió forint ÁFA-t. Itt van a védekezés, ezt is ki kell fizetni. Ahhoz, hogy legyen 

bérfizetés, a segélyek is ki legyenek fizetve, a 15 millió forint folyószámla hitelkeretet 5 

millió forinttal ki kellene bővíteni. Javaslom, hogy 15 millió forintról emeljük meg a keretet 5 

millió forinttal 20 millió forintra. Egy ingatlan fedezetet meg kell jelölni, úgy gondoltuk, hogy 

az új polgármesteri hivatal legyen a fedezet. A hitelfelvételeknél kemény megszorítások 

vannak, fedezetet kell biztosítani rá. Lehetne a régi hivatalt is, de akkor nem lehet eladni, így 

az új hivatalt javasoljuk. Az óvoda pályázat ÁFA-ra, és a védekezésre kerül felhasználásra. 11 

millió forint ki van fizetve két ÁFA, annak a 90%-a vissza fog jönni, de még nem fizették, 

műszaki ellenőrzés 2,8 millió forint, amit teljes egészében ki kell fizetni egy összegben, mert 

5 millió forint alatt ki kell. Ennek a 90%-a is visszajön. A most befizetendő 5,6 millió forint 

90%-a is vissza fog jönni, csak csúsznak a kifizetések. Jelenleg 2,3 millió forint van a 

számlán. Ha az 5,6 millió forint nem fizetődik be, akkor viszont az APEH inkasszózik, ami 

nem lenne szerencsés dolog.  
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Tóthné Mustos Beatrix: Nincsenek kifizetetlen számláink, minden ki van fizetve. Működési 

hitelbe nem javasoljuk belemenni, ott a kamatot az egészre fizetni kell. Az előző 15 millióra 

az orvosi rendelő épülete, és a műhely volt a fedezet, nem érte el a dupláját az összegnek, 

most kérték, hogy egy másik ingatlan kerüljön megjelölésre fedezetnek. Nem gondolnánk 

közoktatási intézményt, sem a kastélyt. Ez a plusz 5 millió forint csak a pályázat ÁFA 

tartalmára és a védekezési munkákra lenne. Az államkincstár több hónapos késésekkel fizet, 

erre nem tudunk várni, hogy megjöjjön. A folyószámla hitel a legkedvezőbb. 

 

Hajdu Gábor: Akkor vissza tudjuk tölteni, ha megjön a pénz, a működési hitel az más. 

 

Elekes Péter: Oktatási intézmény nem is lehetne fedezet. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Lehet, forgalomképes, vagy korlátozottan forgalomképes ingatlan. 

 

Hajdu Gábor: Javaslom, hogy fogadja el az elhangzottakat a Képviselő-testület. 

Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 ellen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

53/2010.(VI.09). sz. határozat 

 

Tárgy: Folyószámla hitel emelése 

 

Bánréve Község Önkormányzata a Sajóvölgye Takarékszövetkezetnél meglévő 15,000,000,-  

Ft-os folyószámlahitelét 5,000,000,- Ft-tal megemeli, így 20,000,000,- Ft-os 

folyószámlahitelkeretet igényel. A megemelt hitelkeretet a pályázatok számláinak ÁFA 

tartalmának megelőlegezésére, valamint a május, júniusi esőzések miatti ár- és belvíz 

védekezési számlák megelőlegezésére használja fel. 

 

A Képviselő-Testület a hitel fedezeteként a Bánréve Község Polgármesteri Hivatalát (3654 

Bánréve, Kossuth L. u . 24. hrsz: 158/2.) ajánlja fel.  

 

Felhatalmazza a Polgármestert a hitelszerződés módosítására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 

 

Ezután a Képviselő-testület zárt üléssel folytatta munkáját. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   

     polgármester                    jegyző  

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

     Kozma Lászlóné                                            Naszádi Ferenc     

          képviselő         képviselő 


